
Svar på interpellation ställd av Miljöpartiet– HVB-hem

Hur kontrollerar och följer kommunen upp de HVB-hem där vi placerar barn
och unga?

Inspektionen för vård och omsorg (IVO) ansvarar för att granska alla HVB-hem minst en
gång per år. Kommunen gör därtill kontinuerliga individuppföljningar på alla individer som bor
på HVB-hem för att säkerställa att de har det bra. Vi gör inga nya placeringar på ett
HVB-hem som fått kritik innan de svarat på vad de gjort åt kritiken. Det är aldrig acceptabelt
att ett barn far illa eller känner sig kränkt. Därför är det så viktigt att vi kontinuerligt följer upp
hur våra barn och unga som är placerade på HVB-hem mår.

Sker någon dialog med de barn och ungdomar kommunen placerar för att
följa upp hur de har det på HVB-boendet?

Ja, det sker kontinuerliga individuppföljningar på alla individer som bor på HVB-hem för att
säkerställa att de har det bra.

Kommer kommunen ändra sina rutiner efter SVT:s granskning?

Vi kommer att granska våra processer och vårt kvalitetsarbete för att se hur vi kan bli ännu
bättre. Vi behöver även ha en bättre dialog med IVO framöver och hitta en rutin för att
begära ut handlingar. Tidigare kunde vi ta del av alla IVO:s granskningsrapporter på
deras webb, men på grund av GDRP måste vi numera begära ut alla rapporter från IVO. Där
saknar vi idag en fungerande rutin för att begära ut handlingar. Det vore önskvärt att våra
socialtjänsthandläggare kunde logga in på IVO:s databas för att få fram dessa uppgifter.
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